
 
 
                                                                                                                             
Dordrecht, 28 maart 2024 
 
 Artikel 40 vragen inzake geluidsoverlast N3 Dubbeldrecht               
 
 
Geacht college, 
 
Wij hebben hieronder de problematiek weergeven naar aanleiding van een 
burgerinitiatief uit 2018 over de aanpak geluidsoverlast N3 locatie Dubbeldrecht. Op 
15 april 2020 heeft de gemeenteraad de Motie Vreemd aan de orde van de dag 
(BVD) Meting geluidsoverlast N3 aangenomen, waarin het college wordt verzocht om 
op meerdere plekken langs de N3 metingen te verrichten en deze metingen op 
dezelfde plekken te herhalen als Rijkswaterstaat haar werkzaamheden heeft 
afgerond. 
 
Het college heeft dit gedaan en de terugkoppeling is besproken in de commissie 
Fysieke Leefomgeving van 14 december 2021 Beantwoorden Motie 200415/M1 
Meting geluidsoverlast N3 fase 1. De tweede metingen in juni 2022 lieten zien dat dat 
het geluidsniveau zou zijn afgenomen ten opzichte van 2020, "dankzij maatregelen 
aan de N3", zie RIB over Beantwoorden motie 200415/M1 meting geluidsoverlast N3. 
 
Ondanks deze verbeteringen hebben betrokken inwoners recentelijk opnieuw 
geklaagd over geluidsoverlast en aangegeven dat zij niet op de hoogte zijn gebracht 
van de resultaten van de metingen. Het is cruciaal dat er zorgvuldige communicatie 
plaatsvindt met omwonenden en indieners om deze inwoners het gevoel te geven 
dat hun zorgen serieus worden genomen en dat zij op de hoogte worden gehouden 
van de voortgang en resultaten van de genomen maatregelen. Inwoners geven aan 
dat er slechts 2 kleine bomen zijn geplant om het geluid te weren. Eerder was 
aangegeven dat dit een aantal bomen zou zijn. Betrokkenen voelen zich met een 
kluitje in het riet gestuurd.  
 
 
Wij hebben dan ook de volgende vragen aan het college; 
 

1. Bent u het met ons dat zorgvuldige communicatie cruciaal is om inwoners het 
gevoel te geven serieus genomen te worden door de overheid? Op welke 
wijze heeft het (vorige) college deze inwoners geïnformeerd over de resultaten 
van deze metingen en acties die hieruit zouden voortvloeien?  

2. Bent u het met ons eens dat het verkeer op de N3 verveelvoudigd is waardoor 
bewoners meer geluidsoverlast ervaren? 
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3. Wat is het college voornemens te gaan doen aan deze aanhoudende signalen 
van ervaren geluidsoverlast? Is het college bijvoorbeeld bereid om meerdere 
bomen te planten, zoals eerder is voorgehouden aan betrokkenen? 

Wij zien uw antwoorden graag tegemoet. 
Met vriendelijke groet, Margret Stolk VSP Dordrecht 


